
AP-203題庫更新 - AP-203通過考試

希望成為擁有AP-203認證的IT專業人士嗎？想減少獲得AP-203認證的成本嗎？想通過所有的Salesforce認證嗎？如
果“是”，PDFExamDumps是考生最明智的選擇，為您提供涵蓋最新認證考試問題的最佳題庫學習資料。AP-203題
庫可以在您考前模擬真實的考試環境，也是最有效的考古題。利用Salesforce的AP-203考古題，您將達到你的目
的，得到最佳的效果，給您帶來無限大的利益，在您以后的IT行業道路上可以走的更遠。

PDFExamDumps 的 AP-203 考古題包括了PDF電子檔和軟體考題形式，全新的收錄了Salesforce 認證考試的所有試
題，並根據真實的考題變化而不斷變化，參考考試指南編訂，而且適合全球考生適用。該 AP-203 考古題是考試原
題的完美組合，覆蓋率95%以上，答案由多位專業資深講師原版破解得出，正確率100%。你還可以點擊我們網站
下載 AP-203 考古題的demo，你會明白這才是你想要的。
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AP-203通過考試，AP-203參考資料

PDFExamDumps提供的產品有很高的品質和可靠性。你可以先在網上免費下載部分PDFExamDumps提供的關於
Salesforce AP-203 認證考試的練習題和答案作為嘗試。在你使用之後，相信你會很滿意我們的產品的。這麼好的一
個能幫助你順利通過考試的產品，你還在猶豫什麼，快將PDFExamDumps的產品加入您的購物車吧。

最新的 Accredited Professional AP-203 免費考試真題 (Q34-Q39):
問題  #34 
Universal Connect (UC) sells several mobile devices to its customer. UC has several attribute like color, storage and screen size that
are common across mobile devices. UC is looking for recommendation around efficiency them using SFI product catalog. How
should consultant model the product catalog for UC?

A. Create 'Mobile offer Spec Type' with base attribute as parent object type and associate mobile device offers with object
type and add additional attributes
B. Create 'Mobile Offer Spec Type' object with common attribute and set the patent object type as 'Base offer Spec Type'.
Then associate mobile device offers with 'Mobile Offer Spec Type' Object Type.
C. Create 'base offer Spec Type' object type with all attribute and associate mobile device offer with this object type
D. Create 'Mobile Offer Spec Type' object with common attribute and set the patent object type as 'Base offer Spec Type'.
Then associate mobile device offers with 'Base Offer Spec Type' Object Type.

答案：A

解題說明：
Base offer Spec Type should not have object sub type as best practice

問題  #35 
Universal containers (UC) provides internet service and recently purchased Industries order Management (OM) licenses for their
B2B use cases. They have the following requirements:
* Product must be grouped during decomposition in order to send products to the billing system based on location
* After grouping the ordered items based on location, send the respective codes to same billing system for each location Which
three steps should a consultant take when designing a solution for these requirement?
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A. After splitting the order create one fulfillment request for each location by creating Orchestration scenarios for each other
items
B. Use the CPQ multisite feature and group the service locations and create orders for each group
C. Create a decomposition for each service so that it has its own Fulfillment Request and create a Callout task for each of
them
D. Split the order into multiple order and group order items based on the service location

答案：A

問題  #36 
A telecom service provider offers internet, mobile and TV services that can be sold as bundled and independently. Fulfillment
consultant designer is designing the orchestration order that contains any combination to consistently improve the customer
satisfaction, the consultant need to design a solution that makes the service available to consumers for consumption and support
changes for completely fulfilled offers even when other are still being same. what is the recommendation approach for an assets
management strategy in this case?

A. Module the offer as a triple play bundle, Use standard assetization in orchestration to assetize the offer that have been
ordered
B. Module the offer as a triple play bundle, Use staged assetization in orchestration to assetize the offer that have been
ordered
C. Module each offer as top offer, Use the standard assetization in orchestration to assetize the offer that have been ordered
D. Module the offer as a top level offers, Use staged assetization in orchestration to assetize the offer that have been ordered

答案：D

問題  #37 
A consultant analyzing integrations to various fulfillment systems. While the consultant beliefs that process shall be automated, they
have identified one particular complex integration that has a formatted payload that verify JSON Implemented for nonstandard error
response to be returned to order management from the fulfillment system. How should the consultant solve this used case?

A. Use Apex to be able to send the customized payload and interpret the response
B. Attach an Omniscript ta task and handle the integration manually
C. Recommend that this step to be handled manually by having the user navigation to the fulfillment system's native UI
.......logic
D. Use a dataRaptor to grab the JSON payload from Order Management to pass it to the fulfillment system directly.

答案：A

問題  #38 
UT have finalized a design for launching sales & self-service channels to enhance user experience. Which two out of box capabilities
should UT should use to support customers through multiple channels.

A. Digital Commerce API
B. Custom API via lightening Out
C. Cart Based API using Omni Out
D. Digital commerce SDK

答案：A,D

問題  #39
......

我們都清楚的知道，IT行業是個新型產業，它是帶動經濟發展的鏈條之一，所以它的地位也是舉足輕重不可忽視
的。IT認證又是IT行業裏競爭的手段之一，通過了認證你的各方面將會得到很好的上升，但是想要通過並非易
事，所以建議你利用一下培訓工具，如果要選擇通過這項認證的培訓資源，PDFExamDumps Salesforce的AP-203考
試培訓資料當仁不讓，它的成功率高達100%，能夠保證你通過考試。
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AP-203通過考試 : https://www.pdfexamdumps.com/AP-203_valid-braindumps.html

選擇PDFExamDumps AP-203通過考試，你將打開你的成功之門，裏面有最閃耀的光芒等得你去揮灑，加油，在我
們網站，您可以享受100%安全的購物體驗，對于購買AP-203考古題的客戶，我們還提供一年的免費線上更新服
務，一年之內，如果您購買的產品更新了，我們會免費發送你更新版本的AP-203考古題，如果你想你的職業生涯
有一個很好的提升，建議您努力學習並且通過 AP-203測試，Salesforce AP-203題庫更新 我們建議您認真學習我們
的學習資料，熟練掌握學習資料裏提到的每壹個知識點，確保以最佳狀態參加IT認證考試，Salesforce AP-203題庫
更新 我們宣誓：讓每一個考生都及時有效的通過認證，Salesforce AP-203題庫更新 能確保您一次成功通過考試。

老子他嗎壹槍斃了妳，這次涼州壹行，他還是做了不少的準備，選AP-203擇PDFExamDumps，你將打開你的成功
之門，裏面有最閃耀的光芒等得你去揮灑，加油，在我們網站，您可以享受100%安全的購物體驗，對于購買AP-
203考古題的客戶，我們還提供一年的免費線上更新服務，一年之內，如果您購買的產品更新了，我們會免費發送
你更新版本的AP-203考古題。

100%專業的AP-203題庫更新，最好的考試資料幫助妳快速通過AP-203考
試

如果你想你的職業生涯有一個很好的提升，建議您努力學習並且通過 AP-203測試，我們建議您認真學習我們的學
習資料，熟練掌握學習資料裏提到的每壹個知識點，確保以最佳狀態參加IT認證考試，我們宣誓：讓每一個考生
都及時有效的通過認證。
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